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Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen de gestelde termijn van maximaal 30 
dagen schriftelijk te beantwoorden: 
 
In de onlangs door het college vastgestelde terras-exploitatie-verordening wordt ook terrasverwarming 
geregeld (art 13). Daarbij is alleen het aspect veiligheid betrokken. 
Echter: ook duurzaamheid / energieverspilling (‘stoken voor de mussen’) is een aspect bij het gebruik 
van terrasverwarming. 
 
Vraag 1: Vindt het college, net als de indiener van deze vraag, ook dat, in het kader van 
duurzaamheid/tegengaan energieverspilling, het gebruik van ((fossiele) energie voor) 
terrasverwarming zoveel mogelijk zou moeten worden ontmoedigd?  
 
Uit een raadsinformatiebrief aan de raad van Amsterdam dd 4 april 2023  blijkt dat er inderdaad geen 
juridische mogelijkheden zijn voor verbieden/ontmoedigen via de exploitatieverordening of APV, maar 
mogelijk wel via ander lokaal horeca-beleid, dat in Amsterdam op dat moment in voorbereiding was. 
Ook het stimuleren van een best beschikbare techniek: energiezuinig en doelmatig, behoort wellicht in 
de nabije toekomst tot de mogelijkheden. Ook gaat Amsterdam aan de gang met een stappenplan 
‘duurzaam terras’’.  
 
Vraag 2: Is het college bereid om nader te onderzoeken welke stimulans, qua lokale regelgeving, er is 
om het gebruik van terrasverwarmers te ontmoedigen danwel te stimuleren om energiezuinige, 
doelmatige en elektrische (i.p.v. gasgestookte) varianten te doen gebruiken? 
 
In Westervoort gaat het waarschijnlijk op dit moment om 1 of 2 daadwerkelijk aanwezige 
terrasverwarmings-situaties. Een kleinschalige, dorpse aanpak is daarom wellicht meer passend 
 
Vraag 3: Is het college bereid om met horeca-ondernemers die terrasverwarming hebben of 
overwegen aan te schaffen/aan te brengen, het gesprek aan te gaan teneinde het gebruik van 
kostbare en fossiele energie voor terrasverwarming te beperken. Het gebruik van individuele 
elektrische kussentjes op het terras voldoet vaak ook en is even uitnodigend. Wilt u de raad over de 
uitkomst van dat gesprek dan informeren?  
 
 
Ondertekening 
 
Ben Schulte, GroenLinks, 8 februari 2024 
 

 
 



Datum beantwoording: 2 april 2024 
 
 
Antwoorden college 
 
 
Inzake vraag 1: 
Ons college is ook van mening dat in principe alle vormen van energieverspilling dienen te worden 
ontmoedigd. De gemeente staat daarbij wel voor de opgave met de beschikbare middelen 
verantwoorde keuzes te maken. 
 
Inzake vraag 2: 
Net als de indiener van de vraag zien wij geen juridische mogelijkheden om terrasverwarming te 
verbieden of te ontmoedigen. De realiteit is ook dat er slechts twee terrassen zijn waar dit speelt. Wij 
vinden het niet opportuun om hieraan prioriteit te geven, vooral in relatie tot onze schaarse 
capaciteit. 
 
Inzake vraag 3: 
Ons college ziet geen aanleiding om hierover actief het gesprek te gaan voeren met de betrokken 
ondernemers. 
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